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Bemutatkozás

Góth  Roland  vagyok,  1992.  november  29-én,  Zalaegerszegen  születtem. 
Gimnáziumi tanulmányaimat a zalaegerszegi Zrínyi Miklós Gimnáziumban végeztem. 
2012  szeptemberében  kezdtem  meg  egyetemi  tanulmányaimat  az  ELTE  TTK 
földtudományi  BSc  hallgatójaként,  két  év  óta  immár  meteorológiára  szakosodva. 
2013 nyara óta tevékenykedem aktívan a hallgatói  közéletben.  Az elmúlt  másfél  
évben  a  hallgatók  bizalmának  köszönhetően  képviselő  lettem,  így  betekintést 
nyerhettem  a  Hallgatói  Önkormányzat  működésébe.  Ugyanezen  időszak  alatt  a 
Küldöttgyűlés  jóvoltából  a  Kari  Ösztöndíjbizottság  (KÖB)  földrajz-földtudományi 
szakterület delegáltja lettem, így lehetőségem nyílt a szociális ügyekben, ösztöndíjak 
elbírálásában segíteni. Végül, de nem utolsó sorban a rendezvények szervezésében 
is  igyekeztem kivenni  a  részem,  amit  egyébként  előző  képviselői  választáson  fő 
célomnak neveztem meg.

Motiváció

Sokszor  mondják,  hogy az egyetemi  évek a legszebb évek egy ember életében, 
ekkor jut a legtöbb idő a kikapcsolódásra, bulizásra. Nos, ez nálam hatványozottan 
beteljesült. Egy vidéki kisváros nyugodt hétköznapjaiból hirtelen belecsöppentem egy 
nagyvárosi életbe, lehetőségek tárházával, nyüzsgéssel.  Az addig már megszokott, 
nyugis éveimet egy sokkal pörgősebb, bulizósabb korszak váltotta fel - ami persze az 
első  félévekhez  képest  mostanra  egy  kicsit  csillapodott.  Ekkor  tetszettek  meg  a 
rendezvények,  és  vetődött  fel  bennem,  milyen  jó  lenne  rendezvényszervezéssel 
foglalkozni.  Ebből  kifolyólag  döntöttem  úgy,  hogy  bekapcsolódom  a  hallgatói 
közéletbe, és segédkezem a kari, valamint szakos rendezvények lebonyolításában. 
Legfőbb  motivációm  pedig,  hogy  a  TTK-n  a  rendezvények  renoméjukat  újra 
visszanyerjék, ugyanolyan színvonalas, élményekben gazdag programok álljanak a 
hallgatók  rendelkezésére,  mint  amilyeneket  átélhettem.  Ez számomra nagy sikert 
jelentene.

Tapasztalatok

Tapasztalatszerzés  érdekében  igyekeztem  minél  többet  segíteni,  hogy  a  kari 
kötődésű  rendezvények  sikeresek  legyenek.  A IV.  gólyahajó  volt  az  első  olyan 
nagyobb  volumenű  esemény,  amelynek  megvalósításában  aktívan  kivettem  a 
részemet. Staff koordinátorként volt szerencsém először gyakorlati úton komolyabb 
betekintést nyerni egy rendezvényszervezés rejtelmeibe, menetébe. Az idei Földes 
felező alkalmával pedig mint egyik főszervező gazdagodtam újabb ismeretekkel. Ez 



volt az az esemény, amikor teljesen átláttam a dolgokat. Itt nyilván nem beszélhetünk 
„koordinátori feladatokról”, de ha így tekintenénk a bulit, akkor minden ágazatába. 
(Mint pl. marketing, staff, adminisztratív feladatok, egyéb előkészületi feladatok, és 
utómunkálatok.)  A  legfőbb  rendezvény  pedig,  amelynek  lebonyolításában,  mint 
helyettes főszervező segítettem az V. Gólyahajó volt. Lényegében ez az esemény 
egy utódképzés is  volt  számomra.  Nagyon hasznos és informatív  volt  a szakmát 
illetően, egy nagyobb létszámú rendezvényről kaptam egy komplett összképet. Az 
elmúlt  években  részt  vettem  számos  utánpótlás-,  illetve  vezetőképző  táborban, 
munkahétvégéken, amelyek szintén hozzájárultak ahhoz, hogy minél felkészültebb 
legyek ezen a területen. Ezen programok keretében megismerkedhettem a többi kar 
tisztségviselőivel  is,  beleértve  a  rendezvényeseket  is,  amit  a  későbbi  sikeres 
együttműködés szempontjából nagyon fontosnak tartok. 

Tervek

Csapatépítő programok

Az egyetemi rendezvények éppen egy válságos korszakban vannak. Jelenleg sajnos 
a kari  méretű rendezvények szinte teljesen eltűntek. Ahhoz, hogy ezen változtatni 
tudjunk,  szükség  van  egy  jól  összekovácsolódott  csoportra.  Ez  a  rendezvényes 
csoport  valójában  létezik,  a  Gólyahajó  alkalmával  egy  remek  csapat  állt  össze. 
Programok hiánya miatt  azonban inaktív az egész szekció,  ráadásul  így is sokan 
nem ismerik  a  társaság  egy igen  nagy részét.  Ezért  is  szeretnék  társasjátékos, 
beszélgetős  délutánokat  szervezni,  melyeknek  fő  célja  az  ismerkedés,  illetve 
ötlegelgetések lennének, ezzel pedig elejét szeretném venni annak, hogy az eddig 
elért  eredmények mind kárba vesszenek, gondolok itt  a csoport  fennmaradására. 
Természetesen ezeket  az alkalmakat  megragadva nyílna lehetőség arra,  hogy az 
újonnan  érdeklődők  is  megismerjék  a  többieket,  illetve  beletanulhassanak, 
segíthessenek a rendezvények lebonyolításában.

Továbbá  fontosnak  tartom  még  a  rendezvényesek  mellett  a  tisztségviselők, 
képviselők közötti összetartást. Ennek fényében hasonló programokkal tarkítanám a 
hétköznapokat számukra is.

Kommunikáció

Nagyon fontosnak tartom, hogy mind a belső, azaz a rendezvényesek közötti, mind 
pedig a külső, a hallgatók felé történő kommunikáció megvalósuljon. Terveim szerint 
a meglévő rendezvényes Google csoport mellé létre szeretnék hozni egy hasonló 
célú csoportot a Facebookon is. Az a meglátásom, hogy a sokkal bátrabban mernek 
az  emberek  ezen  a  fórumon  hozzászólni  az  aktuális  bejegyzésekhez,  ráadásul 
sokkal többet is használják ezt a felületet. Sokkal hamarabb eljutnak az információk 



is a címzettekhez. A egyik csoportot sem szeretném hanyagolni, ezt a két csatornát 
párhuzamosan működtetném.

A hallgatók tájékoztatására, informálására nagyobb hangsúlyt fektetnék. Elsősorban 
a  TTK  HÖK  honlapján  szeretném  ezt  megvalósítani.  Célom  nemcsak  a 
rendezvényekkel  kapcsolatos  információk  megosztása  lenne,  hanem  az,  hogy  a 
hallgatók lássák, célunk színesebbé tenni egyetemi éveiket a tanulmányaik mellett, 
alkalmakat teremtve a szórakozásra is. Ezt úgy akarom elérni, hogy ezen a felületen 
a  diákok  kifejthessék  véleményüket,  ötleteiket  az  adott  rendezvényekkel 
kapcsolatosan.  Első  teendőim  egyike  között  szerepelne  egy  cikk  megírása, 
amelyben a hallgatók értesülhetnének a jelenleg kialakult helyzetről, miért nincsen 
annyi rendezvény, mint amennyi az elmúlt évek ugyanezen szakaszában volt.

Folyamatban  van  egy  Neptunon  keresztül  történő  hallgatói  igényfelmérés-  és 
minőségbiztosításra  irányuló  projekt  kialakítása,  ami  tulajdonképpen  egy  kérdőív 
lenne,  amit  a  hallgatók  kitölthetnének  a  rendezvényekkel  kapcsolatosan.  Ezt  jó 
ötletnek tartom és teljes mértékben támogatnám a jövőben is.

Programok

Jelenleg sajnos nagyon nehéz helyzetben vannak a kari  rendezvények,  ebben a 
félévben nagyobb volumenű buli szervezésére nincs lehetőség. Ez részben az elmúlt 
hónapok  eseményei  részben  pedig  források  hiánya  miatt  alakult  így.  Következő 
félévben várhatóan alkalom nyílik akár a Gólyabál, illetve a LEN megrendezésére, én 
amellett  fogok  pálcát  törni,  hogy  e  két  rendezvény  valóban  megrendezésre  is 
kerüljön. 

Természetesen  a  bulikon  kívül  számos  más  program  is  kellemes  kikapcsolódást 
teremthet a hallgatók számára. Felmerült ötletként kirándulások szervezése például 
külföldi  városokba.  Ez egyes  egyetemeken jelenleg  is  tradicionális  esemény,  úgy 
gondolom, hogy ezt a hagyományt érdemes lenne átültetni a TTK-s programok közé.

Fontosnak  tartom  az  eddig  bevált  szakos  rendezvények,  és  „barátságbulik” 
megrendezésre  kerüljenek.   Az  egyes  szakok  autonomiáját  továbbra  is  meg 
szeretném őrizni, ezen eseményeknek a megvalósítását igények szerint segíteném.

Együttműködés

Véleményem szerint a rendezvényszervező biztosi tisztséghez hozzátartozik, hogy 
szorosan együttműködjön a többi tisztségviselővel. A rendezvények már csak anyagi 
szempontból is ezer szállal kötődnek a gazdasági területhez. A sportrendezvények, 
mentorképzés  csapatépítő  programjai,  tudományos  konferenciák  mind-mind 
összefonódtak a rendezvényszervezéssel, így kötelességemnek érzem, hogy ezen 



események  létrejöttében  kivegyem  a  részemet.  Végül,  de  nem  utolsó  sorban  a 
szakterületekkel való kooperációt említeném meg, amit szintén elengedhetetlennek 
tartok  a  rendezvényszervezés  utánpótlása,  illetve  a  fentebb  már  említett  szakos 
rendezvények kapcsán.

Köszönöm,  hogy  elolvastad  pályázatomat,  bármilyen  kérdést,  észrevételt  akár 
emailben, akár személyesen szívesen fogadok!

Budapest, 2014. november 06.

 Góth Roland
Email: goth.roland@ttkhok.elte.hu


